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Ks § 68 Dnr 2024-000051  

Upprop 

Beslut 

Niclas Hökfors (s) kommunstyrelsens ordförande förrättar upprop för 
dagens sammanträde 
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Ks § 69 Dnr 2024-000052  

Val av justerare 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Utse Stefan Granlund (c) att justera dagens protokoll 
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Ks § 70 Dnr 2024-000053  

Godkännande av ärendelista  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Godkänna ärendelistan för dagens sammanträde 
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Ks § 71 Dnr 2024-000382  

Åtgärdsplan - Brottsförebyggande och 
trygghetsskapande arbete i Överkalix kommun 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att föreslå kommunfullmäktige besluta anta ”Åtgärdsplan 
Brottsförebyggande arbete i Överkalix kommun 2024-2026” 

 

Sammanfattning av ärendet 

Under 2023 trädde lag (2023:196) om kommuners ansvar för 
brottsförebyggande arbete i kraft. Lagen innebär att kommunerna ska 
bedriva ett brottsförebyggande arbete på ett kunskapsbaserat och 
effektivt sätt, i Överkalix Kommun är det Kommunstyrelsen som 
ansvarar för arbetet. Enligt lagen ska kommunerna ta fram en lägesbild 
och i förhållande till den en åtgärdsplan enligt följande: 
”Lägesbild och åtgärdsplan 
4 § Kommuner ska ta fram en lägesbild över brottsligheten inom 
kommunens geografiska område. 
  Lägesbilden ska innehålla: 
1. en kartläggning av brottsligheten, dess omfattning och konsekvenser, 
2. annan information av betydelse i sammanhanget, och 
3. en analys av kartläggningen och informationen. 
5 § Kommuner ska, med lägesbilden som underlag, besluta om en plan 
för vilka åtgärder som kommunen avser att vidta för att förebygga 
brott (åtgärdsplan). 
6 § Kommuner ska minst vartannat år uppdatera lägesbilden och följa 
upp åtgärdsplanen. 
7 § Arbetet med lägesbilden och åtgärdsplanen ska i den utsträckning 
som det är lämpligt integreras med sådant analys- och 
planeringsarbete som sker i enlighet med andra författningar.” 
Lag (2023:196) om kommuners ansvar för brottsförebyggande arbete, 
Sveriges riksdag (riksdagen.se) 
Dokumentet ”Åtgärdsplan Brottsförebyggande arbete i Överkalix 
kommun 2024-2026” utgör Överkalix kommuns övergripande 
åtgärdsplan för 2024 till och med 2026, en beskrivning av lägesbilden 
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bifogas. Båda dokumenten har tagits fram via Överkalix Kommuns 
Trygghets- och Hälsoråd. 
I åtgärdsplanen finns tre prioriterade områden: 
* Ordning på allmän plats, minska skadegörelse 
* Våld i nära relation 
* Narkotika 
 
Förslag till beslut 
 
Överkalix Kommuns Trygghets- och hälsoråd har arbetat fram en 
åtgärdsplan för kommunens brottsförebyggande arbete för år 2024-
2026, Kommunstyrelsen föreslås att: 
* Anta ”Åtgärdsplan Brottsförebyggande arbete i Överkalix kommun 
2024-2026” 
 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta anta 
”Åtgärdsplan Brottsförebyggande arbete i Överkalix kommun 2024-
2026” 

 

Beslutsunderlag 

”Lägesbild och analys framtagen som en del av Överkalix Kommuns 
brottsförebyggande arbete” samt ”Åtgärdsplan Brottsförebyggande 
arbete i Överkalix kommun 2024-2026” 

Tjänsteskrivelse 

Allmänna utskottets protokoll 20240520 § 72 
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Ks § 72 Dnr 2024-000012  

Information kommunstyrelsen år  2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Godkänna informationen 

Sammanfattning av ärendet 

Niclas Hökfors (s) kommunstyrelsen ordförande informerar om: 

Information fr o m 2024-04-15 – 2024-06-03 
 

2024-04-18 Träffat Kollektiva trafikmyndigheten Norrbotten 
Bussförbindelse med Övertorneå, Hållplats Lansjärv. 
2024-04-19 Förmöte inför RUS Behovet av ökad överföringskapacitet av 
El, Offentlig utbyggnad av pipeline för vätgas. 
2024-04-21 Bjernna uppdrag till Framtidsenheten att undersöka 
möjligheterna att skapa ett projekt för Överkaliska. 
2024-05-06 Trygghets- och hälsorådet har tagit fram en åtgärdsplan för att 
förebygga brott. 
2024-05-08 Heart of Lapland årsstämma deltagit och var ordförande under 
mötet. 
2024-05-13 Small är ett projekt för utveckling av landsbygden med bl. a en 
samåkningsapp 
2024-05-15 Träff med Gyljen för diskussioner om bl. a dammen. 
2024-05-16 Träff med RFSL för avstämning av vårt projekt. 
2024-05-16 Träff med KSO Östra Norrbotten där vi diskuterar gemensamma 
utmaningar och försöker hitta samverkansmöjligheter. 
2024-05-16 Träff med Lansjärv information om EU-valet samt diskussion om 
deras utmaningar och möjligheter. 
2024-05-21  Norrbottensdialogen: diskutera framtida energiförsörjning. 
Vattenfall presentera sina planer för Luleåälvdal. 
2024-05-24 Föreningarnas kväll Under kvällen utdelades tre priser: 

 Årets unga företagare – Skogstjänst i Överkalix 

 Årets nyföretagare – Blueberry Lodge 

 Årets företagare – Stora MU  
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2024-05-27 Svenskt Näringsliv: Berättande om utfallet av deras årliga 
undersökning vår poäng hade sjunkit med 0,03 poäng. Rankingen kommer i 
september. 
2024-05-28 Samverkansmöte med Trafikverket: Alla planerade projekt i 
Överkalix var framflyttade ett år. 
2024-05-29 Regionen: Möte mer regionråd och regiondirektör ang. 
gemensamma utmaningar och framtida utmaningar. 

 

-- 

Siv Larsson, personalchef informerar om: 

Statistik Arbetsmiljö 2024-06-03 

------ 

Pärm anställningsbevis personalkontoret 20240206-20240603 

------ 

Ledamot Stefan Granlund(c) tar upp frågor om arbetsmiljö inom 
Medicinska teamet. Konsult som jobbar med att utreda arbetsmiljön, 
Rapport till nästa sociala omsorgsutskottets sammanträde. 

----- 

Bengt-Erik Rolfs (s) ordförande i barn- och utbildningsutskottet 
informerar om beslut i kommunfullmäktige 20240429 § 37 
Gymnasieskolan och vuxenskolan. Förhandling pågår mellan 
kommunerna ännu om vilka parametrar som skall ligga tillgrund för 
den interkommunala avgiften 

---- 

Bengt Erik Rolfs (s) ordförande i Lappbergsvägens 
samfällighetsförening informerar om förhandling med berörda om 
återställningsavtal med anledning av verksamheten i grustäkten i 
Lappberget 

--- 

Ledamot Marianne Sandström (sd) påtalar att det saknas avspärrningar 
samt skyltning att verksamhet pågår i Lappberget.  
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Ks § 73 Dnr 2024-000054  

Meddelande delgivningar 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Godkänna inlämnade delgivningar till kommunstyrelsens 
sammanträde 

Sammanfattning av ärendet 

Allmänna utskottets protokoll 20240520 §§ 51-76 
Sociala omsorgsutskottets protokoll 202405221 §§ 25-37 
Barn och utbildningsutskottets protokoll 20240515 §§ 17-24 
----- 
Pärm anställningsbevis personalkontoret 20240416-20240603 
---- 
Redovisning av meddelande delgivningar efter inkommande ordning: 
 
Diarienr, Datum, Beskrivning samt Handläggare  
1. 2024-299,2024-04-10, Avtal Nex Travel AB, Per Nilsson-Tuorda 
2. 2024-255, 2024-04-10,Avtal- Twoday, Per Nilsson Tuorda 
3. 2024-309, 2024-04-15,Yttrane på ansökan om offentlig tillställning- 
All time cruisers ,Jonas Larsson  
4. 2024-317 ,2024-04-18, Avtal Sandskogen AI AB, Per Nilsson Tuorda 
5. 2024-317, 2024-04-18, Pub avtal Sandskogen AB, Per Nilsson Tuorda 
6. 2024-328, 2024-04-22, Avtal- Konsult socialsekreterare IFO 
sommaren 2024, Britt-Marie Veräjä 
7 2024-342, Samarbetsavtal LTU, Maria Hjelm 
8. 2024-198,2024-04-26,Avtal – VW Caravelle , Per Nilsson Tuorda 
9. 2024-375 2024-05-03, Beslut om rekvisition- Kvalitetshöjande 
åtgärder i förskolan 2024, Maria Hjelm   
10. 2024-376 ,2024-05-03, Beslut om beviljat statsbidrag – utbildning i 
svenska för invandrare, Maria Hjelm  
11. 2024-378,  2024-05-03,  Beslut om Tillstånd kameraövervakning, 
Jonas Larsson  
12. 2024-383, 2024-05-07, Delvis beviljande av statsbidrag för 
undervisning under skollov, Maria Hjelm  
13. 2024-389,2024-05-13, Beslut om antagande av RiB, Siv Larsson 
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14. 2024-391. 2024-05-13, Avtal Avfallstransporter – Ljungbers Last och 
transport AB, Rune Ekholm    
15. 2024-344, 2024-05-15 Förvaltningsrätten avslår Överklagandet, FR 
733-24, Jan Johansson 
16.  2024-396, 2024-05-16, Omvärldsanalys  inför 2025 (Bygg och miljö), 
Cajsa Norman 
17. 2024-397,2024-05-16 Tertialrapport (bygg- och miljö), Cajsa Norman 
18. 2024-398, 2024-05-22, Polisanmälan Ringa skadegörelse Älvgatan 21, 
Maria Hjelm 
19. 2024-400, 2024-05-20, Inspektionsprotokoll- Överförmyndaren, Jan 
Johansson 
20. 2024-406, 2024-05-23, Avtal Colivia Sweden AB, Per Nilsson Tuorda 
21. 2024-407, 024-05-24, Grundavtal VFU lärarutbildning LTU, Maria 
Hjelm  
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Ks § 74 Dnr 2024-000055  

Redovisning av delegationsbeslut  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Godkänna redovisade delegationsbeslut 

Sammanfattning av ärendet 

Delegationsbeslut kommunstyrelsen 20240603 (Diarienummer, ärende samt 
handläggare) 

 

1. 2024-0000298, 24-04-10. Avtal Wille 475  Delta gräsklippare, Per 
Nilsson-Tuorda  

2. 2024-000299, 2024-04-10, Tilldelningsbeslut – Nex Travel AB, Per 
Nilsson-Tuorda  

3. 2024-000285, 2024-04-10, Tilldelningsbeslut  Twoday AB, Per Nilsson-
Tuorda  

4. 2024-000302, 2024-04-11 , Beslut om antagande av HÖK 24 Allmänna 
kommunal verksamhet, Siv Larsson  

5. 2024-000317, 2024-04-18, Tilldelningsbeslut – Sandskogen AI  AB  , 
Per Nilsson-Tuorda  

6. 2024-000322, 2024-04-19 , Beslut om antagande av HÖK 24 
Kommunal, Siv Larsson 2024-03-07 

7. 2024-000323, 2024-04-19, 2024-04-11 , Beslut om antagande av HÖK 24 
Sveriges Lärare, Siv Larsson  

8. 2024-000360, 2024-04-29, 2024-04-11 , Beslut om antagande av HÖK 
24 kommunal och Sveriges lärare, Siv Larsson 

9. 2024-000395, 2024-05-16, Tilldelningsbeslut -Mej Mar AB, Henrik 
Andersson  

10. 2024-000406, 2024-05-23 Tilldelningsbeslut Colivia AB , Per Nilsson- 
Tuorda 
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Ks § 75 Dnr 2024-000035  

Kommundirektörens rapport år 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Godkänna kommundirektörens information 

Sammanfattning av ärendet 

Framtidschef är anställd och som börjar sin anställning 1 januari 2025 

Rekrytering av teknisk chef pågår 

Lönerevision är förväntad klar i juni månad 2024 förutom 
sjuksköterskegruppen. 

Uppstartsmöte på VA-ledning pågår (Vattenredundans Gyljen) 
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Ks § 76 Dnr 2024-000306  

Arbetsmiljö inom kommunstyrelsens 
verksamhetsområde 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Uppdra till förvaltningen att arbeta med friskfaktorer 

Sammanfattning av ärendet 

Personalchef har ombetts komma med förslag på fokusområde som 
kommunstyrelsen kan jobba med. Beslutet har sitt ursprung i ett 
yrkande om den psykosociala arbetsmiljön inom kommunstyrelsens 
verksamhetsområde. 

Organisatorisk och social arbetsmiljö, ibland i dagligt tal kallat OSA, 
handlar om allt från hur vi organiserar arbetet till hur vi samspelar 
med varandra. Forskning visar att när vissa organisatoriska 
förutsättningar, så kallade friskfaktorer, finns på plats och fungerar väl 
så påverkas arbetsmiljön positivt. Medarbetare mår bra, utvecklas och 
kan prestera bra. Attraktiviteten för yrket ökar.  

Vad är det som gör att medarbetare mår bra och att sjukfrånvaron hålls 
nere på en arbetsplats? Det har forskare undersökt i flera studier, bland 
annat i forskningsprojektet Hälsa och framtid, som är genomfört i 
samarbete mellan Karolinska Institutet och Uppsala universitet. De 
kom fram till ett antal så kallade friskfaktorer. 

Friskfaktorer är tillstånd som gör att medarbetarna mår bra och 
presterar på arbetet. Använder vi friskfaktorerna aktivt, systematiskt 
och långsiktigt har vi stora möjligheter att skapa god arbetsmiljö och 
bidra till låg sjukfrånvaro. Att arbeta enligt friskfaktorerna är också 
utvecklande för verksamheten, enligt ovan nämnda forskningsprojekt. 
De åtta friskfaktorerna: 

1. En rättvis och transparent organisation 

2. Ett närvarande, tillitsfullt och engagerat ledarskap 

3. Delaktighet och inflytande 

4. En välutvecklad kommunikation och återkoppling 
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5. Prioritering av arbetsuppgifter 

6. Kompetensutveckling hela arbetslivet 

7. Systematiskt arbetsmiljöarbete (SAM) i vardagen 

8. Tidiga insatser och arbetsanpassning 

 

En satsning på friskfaktorer är en av delarna i Avsiktsförklaring för 
friska arbetsplatser.  Där har fack och arbetsgivare centralt kommit 
överens om praktiskt stöd och verktyg för att öka kännedomen om 
friskfaktorer och hur systematiskt arbete kan bidra till hållbar 
arbetsmiljö inom kommunal sektor.  

Arbete med friskfaktorer är en metod för att satsa på redan anställda 
medarbetare och genom det stärka kompetensförsörjningen. 
Aktiviteter och insatser sker på arbetsplatsnivå, till exempel på 
arbetsplatsträffar. En av framgångsfaktorerna för ett arbete med 
friskfaktorer är att högsta ledningen har en uttalad vilja och ambition 
att organisationen ska arbeta med detta.  

Därför föreslås att kommunstyrelsen i ett beslut uttrycker sin vilja att 
kommunen arbetar med friskfaktorer. 

  

Konsekvenser avseende ekonomi, jämställdhet, miljö samt 
barnperspektivet 

Inga kända. 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att arbeta med 
friskfaktorer 

Ledamot Stefan Granlund(c) tar upp frågor om arbetsmiljö inom 
Medicinska teamet. Konsult som jobbar med att utreda arbetsmiljön, 
Rapport till nästa sociala omsorgsutskottets sammanträde. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse arbetsmiljö inom kommunstyrelsens verksamhetsområde 
Kommunstyrelsens protokoll 20240115 § 67 
Yrkande centerpartiet 
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Ks § 77 Dnr 2023-000732  

Utredningsuppdrag angående uppvaktning till personal 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

Behandla ärendet idag  

Att föreslå kommunfullmäktige att anta Riktlinjer för uppvaktning av 
personal att gälla från 2024-09-01, samt att Riktlinjer för uppvaktning 
av personal ersätter tidigare bestämmelser om minnesgåvor och 
avtackning samt riktlinjer för uppvaktning av personal. 

 

Ledamot Marianne Sandström (sd) reserverar sig mot beslutet 

Sammanfattning av ärendet 

Sammanfattning av ärendet 
Utredning av Riktlinjer för uppvaktning och ersättningar/förmåner. 
Förslag framtaget till nya riktlinjer som behandlar minnesgåva 25 års 
anställning, julgåva, uppvaktning vid pensionsavgång och annat avslut 
av anställning, 50-årsdag, långtidssjukskrivning och nybliven förälder.  
 
Bakgrund och ärendebeskrivning 
Allmänna utskottet har gett HR-chef i uppdrag att utreda Riktlinjer för 
uppvaktning och ersättningar/förmåner inom Överkalix kommun samt 
att ta fram förslag till beslut. 
Syftet med att vid vissa tillfällen uppvakta personal är att som 
arbetsgivare uppmärksamma medarbetare och visa tacksamhet för 
deras arbete.  
Överkalix kommun har ett antaget dokument Kf 1991-02-25 § 2 med 
bestämmelser gällande minnesgåvor till arbetstagare hos Överkalix 
kommun samt avtackning av personal i samband med avgången. Detta 
beslut upphävdes delvis enligt Kf 2017-09-25 § 63 och nya riktlinjer 
antogs. 
Bestämmelserna från 1991 anger att gåvan ska utgöras av ”en 
guldklocka eller kristallskål från Orrefors”.  Riktlinjerna från 2018 anger 
att 25-årsgåva utgörs av presentkort med värde av högst 12 % av 
gällande prisbasbelopp.  
Rent praktiskt har minnesgåva för lång och trogen tjänst hanterats den 
senaste tiden genom att de medarbetare som uppnått en total 



 

Kommunstyrelsen 

Sammanträdesprotokoll 
Sida 

18(55) 

Sammanträdesdatum 

2024-06-03 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

Signerat: 9707D99789319AEFFFA434FC90E681CDB1228BE133 

 

anställningstid om 25 år uppvaktats. Medarbetare har själv kunnat välja 
mellan traditionell guldklocka, cykel eller resepresentkort på 5 000 kr. 
Då det rör sig om ganska få medarbetare har utdelning gjorts vartannat 
år. Medarbetarna har bjudits på gemensam lunch och sedan fått sin 
gåva i samband med kommunfullmäktiges sammanträde.  
Bedömningen är att det inte tydligt framgår i den tillgängliga 
dokumentationen vilka delar av kommunfullmäktiges beslut från 1991 
som upphävdes.  
Konstateras att medarbetare som uppfyllt kravet på minst 25 års 
anställningstid har getts möjlighet att välja gåva inför utdelningen. 
Konstateras att de resepresentkort på 5 000 kr som anställda kunnat 
välja inte överskrider maxbeloppet för presentkort i riktlinjerna från 
2018. 
 
Skatteregler 
Gåvor 
Julgåvor, jubileumsgåvor och minnesgåvor till anställda är under vissa 
förutsättningar skattefria. Det finns vissa gränsbelopp för att gåvan ska 
vara skattefri.  Minnesgåvor till varaktigt anställda (mer än 6 år) är 
skattefria under förutsättning att gåvans marknadsvärde inte överstiger 
15 000 kr inklusive moms och inte ges vid mer än ett tillfälle utöver vid 
anställningens upphörande. Gåvan kan utgöras av presentkort, men 
presentkortet ska inte kunna bytas mot pengar, för att gåvan ska vara 
skattefri. 
 
Personalvårdsförmåner 
Personalvårdsförmåner är förmåner av mindre värde som inte är en 
direkt ersättning för utfört arbete utan är enklare åtgärder för att skapa 
trivsel i arbetet eller liknande.  
Skatteverket anger i sin vägledning att det kan vara en skattefri 
personalvårdsförmån när en arbetsgivare ger en enklare blombukett till 
anställda vid högtidsdag, sjukdomsfall och liknande. 
Som personalvårdsförmån nämns förfriskningar och annan enklare 
förtäring i samband med arbetet. Inkomstskattelag (1999:1229) Som 
exempel på enklare förtäring kan nämnas kaffe, te, alkoholfri dryck, 
frukt, bulle eller enklare smörgås, som inte kan anses som en hel 
måltid. 
 
Omvärldsbevakning 
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En enklare undersökning har genomförts under 2024 av hur länets 
kommuner uppvaktar medarbetare. Uppgifter har inkommit från de 
flesta kommuner. I något fall finns uppgifter som var gällande 2023. 
De 25-årsgåvor som erbjuds i länets kommuner utgörs av exempelvis 
guldur, presentkort, resepresentkort, värdebevis, smycke, skål, 
konst/konsthantverk. I många fall ges medarbetaren möjlighet att 
välja. 
Värdet på gåvan kan variera, men alla kommuner som svarat anger 
värden som understiger det av Skatteverket angivna maxvärdet för 
skattefri gåva. 
Beslut om styrdokument som reglerar frågan om 25-årsgåva har i fem 
kommuner fattats av tjänstepersoner (kommundirektör, personalchef 
eller HR-enhet/motsvarande) och i fyra kommuner av 
kommunstyrelse. I någon enstaka kommun har beslut fattats av 
kommunfullmäktige, men då innehåller dokumentet även andra 
regleringar än uppvaktning, exempelvis extern representation eller 
utgör ett helt personalpolitiskt program. 
 
Förslaget 
Förslaget till riktlinjer för uppvaktning anger en övergripande 
inriktning hur kommunen som arbetsgivare vill uppmärksamma och 
visa en form av uppskattning till medarbetarna. Det är viktigt att 
minnesgåvor och uppvaktning hanteras på ett likvärdigt sätt i 
kommunens olika verksamheter. Grunden för förslaget till nya 
riktlinjer är att gåvan inte ska vara skattepliktig för medarbetaren.  
Föreslagna riktlinjer medger anpassning till ”den tid som är” genom att 
inte exakt ange typ av minnesgåva, exempelvis ange att gåvan ska vara 
en kristallskål. Förslaget öppnar också för att kunna erbjuda viss 
valfrihet för medarbetaren, samtidigt som arbetsgivaren vill styra att en 
minnesgåva ska vara just ett minne. 
En av uppvaktningarna, den vid 25-års anställning, föreslås även 
fortsättningsvis firas vid ett extra högtidligt tillfälle i samband med ett 
kommunfullmäktigesammanträde.  
Arbetsgivarens övriga uppvaktning vid 50-årsdag och vid avslut av 
anställning hanteras och firas på lämpligt sätt på den enskilda 
arbetsplatsen. Personalvårdsförmån som exempelvis fika kan användas 
i samband med uppvaktning på arbetsplatsen.   
Tidigare riktlinjer har inte berört gåva/uppvaktning/ihågkommande 
vid långtidssjukskrivning eller då medarbetare blir förälder. Att bli 
ihågkommen av arbetsgivaren vid ett sådant tillfälle kan betyda mycket 
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för en medarbetare. Detta förslag innebär gåva av mindre värde och 
inryms inom begreppet personalvårdsförmån. 
Riktlinjer antas av kommunstyrelsen enligt kommunens 
delegationsordning.  
Riktlinjerna föreslås att gälla från och med 2024-09-01. 
 
Konsekvenser avseende ekonomi, jämställdhet, miljö samt 
barnperspektivet 
Konsekvenser avseende ekonomi bedöms vara begränsade, då 
uppvaktning redan brukar ske enligt liknande principer. Det som ej 
reglerats i tidigare riktlinjer är gåva för nybliven förälder samt vid 
längre tids sjukfrånvaro men införande av detta bedöms ha begränsade 
ekonomiska konsekvenser då det rör sig om symbolisk gåva av mindre 
värde.  
Inga kända konsekvenser för jämställdhets, miljö- eller 
barnperspektivet. 
 
Förslag till beslut  
Kommunstyrelsen  

- antar Riktlinjer för uppvaktning av personal att gälla från 2024-
09-01, 

- beslutar att Riktlinjer för uppvaktning av personal ersätter 
tidigare bestämmelser om minnesgåvor och avtackning samt 
riktlinjer för uppvaktning av personal. 

 
Allmänna utskottet beslutar 
 
Att föreslå Kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att   
anta Riktlinjer för uppvaktning av personal att gälla från 2024-09-01, 
beslutar att Riktlinjer för uppvaktning av personal ersätter tidigare 
bestämmelser om minnesgåvor och avtackning samt riktlinjer för 
uppvaktning av personal. 
 
---- 
Ledamot Marianne Sandström (sd) yrkar på följande: 
”I första hand yrkas avslag. 
I andra hand yrkas att värdet för minnesgåvor begränsas till 10% av 
gällande prisbasbelopp” 
 
Ledamot Kristina Åhl (s) yrkar bifall till att ärendet skall behandlas 
idag samt att hon yrkar bifall tillberedningens förslag. 
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Kommunstyrelsens ordförande ställer proposition på yrkande om 
avslag till att ärendet ska behandlas till i dag 
 
Kommunstyrelsens ordförande finner efter avslutad omröstning att 
ärendet skall behandlas idag 
 
Ledamot Marianne Sandström (sd) har ett tilläggsyrkande till 
beredningens förslag, ”I andra hand yrkas att värdet för minnesgåvor 
begränsas till 10% av gällande prisbasbelopp” 
 
Efter avslutad överläggning finner kommunstyrelsens ordförande att 
det finns två förslag till beslut 
 

1. Bifall till beredningens förslag 
2. Ledamot Marianne Sandströms (sd) tilläggsyrkande till 

beredningens förslag 
 
Kommunstyrelsens ordförande ställer proposition på beredningens 
förslag mot ledamot Mariannes Sandströms (sd) förslag om 
tilläggsyrkande. 
 
Efter avslutade omröstning finner att kommunstyrelsens ordförande 
beslutar i enlighet med beredningens förslag 
 
 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse utredningsuppdrag Riktlinjer för uppvaktning av 
personal 
Förslag till Riktlinjer för uppvaktning av personal 
Allmänna utskottets protokoll 20240520 § 56 
Allmänna utskottets protokoll 20240115 § 10 
Skrivelse 
Sverigedemokraterna Yrkande om avslag 
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Ks § 78 Dnr 2024-000084  

Taxor för material och utbildning - Räddningstjänsten 

Beslut 

Kommunstyrelsens beslutar 

 

Att föreslå kommunfullmäktige att fastställa förslag till taxa för 
material, personal och utbildning för räddningstjänsten. 

 

Räddningschefen ska för varje kalenderår (avgiftsår) därefter besluta 
att höja timavgiften med den procentsats för PKV som är publicerad på 
SKR:s webbplats för oktober månad året före avgiftsåret. 

Sammanfattning av ärendet 

Överkalix har haft en taxa för material och utbildning, beslutad 2011. 
Taxan är inte aktuell idag.  
Enligt Kommunallag (2017:725)  
2 kap. kommunala angelägenheter 
Rätt att ta ut avgifter  
5 §   Kommuner och regioner får ta ut avgifter för tjänster och 
nyttigheter som de tillhandahåller. För tjänster eller nyttigheter som de 
är skyldiga att tillhandahålla får dock avgifter endast tas ut om det 
följer av lag eller annan författning. Lag (2019:835). 
Självkostnadsprincipen 
6 §   Kommuner och regioner får inte ta ut högre avgifter än som 
motsvarar kostnaderna för de tjänster eller nyttigheter som de 
tillhandahåller. Lag (2019:835). 
Kommunal näringsverksamhet 
7 §   Kommuner och regioner får driva näringsverksamhet, om den 
drivs utan vinstsyfte och syftar till att tillhandahålla allmännyttiga 
anläggningar eller tjänster åt medlemmarna. Lag (2019:835). 
Stöd till andra näringsverksamheter 
8 §   Kommuner och regioner får genomföra åtgärder för att allmänt 
främja näringslivet i kommunen eller regionen. 
Individuellt inriktat stöd till enskilda näringsidkare får lämnas endast 
om det finns synnerliga skäl för det. Lag (2019:835). 
 
Jämförelse, referenskommuner 
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Jämförelse mot Pajala och Kalix taxor har gjorts och funnit att överlag 
så överensstämmer taxorna med varandra, men lokal avvikelse för 
utbildning där Överkalix har en lägre avgift än referenskommunerna. 
Sammanfattning och resultat av jämförelserna  
Uppdatering och jämförelse med referenskommuner visar att 
kostnadstäckning kommer att ske på de tjänster räddningstjänsten 
tillhanda håller. 
Beslutsunderlag 
Syftet till taxan är den ska vara likvärdig mot närliggande kommuner 
och kostnadstäcka utförda tjänster. Taxan ska gälla intern som externt. 
Taxa 
Timavgiften och material i denna taxa är bestämd med utgångspunkt 
från kostnadsläge och Prisindex för kommunal verksamhet (PKV) 
oktober månad året före det år taxan börjar gälla. 
Räddningschefen ska för varje kalenderår (avgiftsår) därefter besluta 
att höja timavgiften med den procentsats för PKV som är publicerad på 
SKR:s webbplats för oktober månad året före avgiftsåret. 
Konsekvenser avseende ekonomi, jämställdhet, miljö samt 
barnperspektivet 
Ingen konsekvenspåverkan på jämställdhet, miljö eller ur ett 
barnperspektiv  
Ekonomi: Förändringen genomförs för att räddningstjänsten ska få 
kostnadstäckning för det arbete, material och utbildning som 
genomförs i verksamheten. 
 
Förslag till beslut 
 
Räddningschefen föreslår till kommunstyrelsen i Överkalix att 
• Kommunfullmäktige fastställer förslag till taxa för 
material, personal och utbildning för räddningstjänsten. 
 
Räddningschefen ska för varje kalenderår (avgiftsår) därefter besluta 
att höja timavgiften med den procentsats för PKV som är publicerad på 
SKR:s webbplats för oktober månad året före avgiftsåret. 
 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att fastställa förslag 
till taxa för material, personal och utbildning för räddningstjänsten. 
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Räddningschefen ska för varje kalenderår (avgiftsår) därefter besluta 
att höja timavgiften med den procentsats för PKV som är publicerad på 
SKR:s webbplats för oktober månad året före avgiftsåret. 

 
 

Beslutsunderlag 

Taxor räddningstjänsten 2024 
Tjänsteskrivelse 
Allmänna utskottets protokoll 20240520 § 65 
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Ks § 79 Dnr 2024-000352  

Internkontrollplan 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att anta internkontrollplanen 2024 för kommunstyrelsens område. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunstyrelsen ska inför varje nytt verksamhetsår upprätta en plan 
för den interna kontrollen och beskriva vilka kontrollaktiviteter som 
ska genomföras. Arbetet med intern kontroll är lagstadgat, enligt 
bestämmelserna i kommunallagen är varje nämnd skyldig att inom sitt 
område se till att den interna kontrollen är tillräcklig. 

 

Internkontrollplan för 2024 har tagits fram av kommunens centrala 
ledningsgrupp. Arbetet har utgått från det som setts som större risker i 
form av finansiell skada, förtroendeskada eller brott mot lagstiftning.  

 

Förslag till beslut 

 

Att internkontrollplan 2024 för kommunstyrelsens område antas 

 

Allmänna utskottet beslutar 

Att föreslå kommunstyrelsen besluta att anta internkontrollplanen 
2024 för kommunstyrelsens område. 

 

Beslutsunderlag 

Internkontrollplan 2024 
Allmänna utskottets protokoll 2024-05-20 § 69 
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Ks § 80 Dnr 2024-000347  

Överkalix värmeverk AB Begäran om 
kapitaltäckningsgaranti 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

Att föreslå kommunfullmäktige att godkänna begäran om 
kaptialtäckningsgaranti. 

Sammanfattning av ärendet 

Bakgrund 

Efter rekommendation från bolagets revisor så gör Överkalix 
värmeverk AB en formell begäran att Överkalix kommun tecknar en 
kapitaltäckningsgaranti för bolagets räkning enligt det förslag som 
bifogas detta brev. 

Begäran uppgår till 5 miljoner kronor. Orsak till det relativt höga 
beloppet är för att undvika att behöva ta upp frågan vid fler tillfällen. 
Denna ram kommer vara tillräcklig under överskådlig tidpunkt. 

Förslag till beslut 

 

Förvaltningen föreslår att kommunstyrelsen föreslår 
kommunfullmäktige att godkänna begäran om 
kaptialtäckningsgaranti. 

 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Hänskjuta ärendet till kommunstyrelsens sammanträde 3 juni 2024 

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottets protokoll 2024-05-20 §  
Överkalix värmeverk AB Begäran om kapitaltäckningsgaranti  
Tjänsteskrivelse 
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Ks § 81 Dnr 2024-000349  

Investeringsbudget 2025 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Hänskjuta ärendet till kommunstyrelsens sammanträde 7 oktober 2024 

Sammanfattning av ärendet 

Investeringsbudgeten kräver en större bearbetning så därför beslutar 
kommunstyrelsen att ärendet hänskjuts till kommunstyrelsen 
sammanträde i oktober 2024 
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Ks § 82 Dnr 2024-000353  

Tertialrapport 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Uppdra till verksamheterna att upprätthålla en budget i balans samt  
att budgetansvariga lämnar förslag till åtgärder i budgetprognos för att 
uppnå ett 0-resultat, enligt rutiner för ekonomisk uppföljning 

 

Överlämna tertialuppföljning till kommunstyrelsen för beslut 

 

Sammanfattning av ärendet 

Tertialuppföljning 1 har sammanställts. Prognosen tyder på ett 
underskott på 10,7 mkr varav 3 mkr hänförligt till rivningskostnader av 
del av Brännagården. Kommunstyrelsens samtliga 
verksamhetsområden prognostiserar underskott. Orsaker är bland 
annat nya ärenden inom socialtjänsten, fler elever på friskolan än 
budgeterat samt högre skolskjutskostnader. Även linjetrafiken är högre 
än budget och kostnader för översiktsplaneringen blir högre än 
budgeterat. Kostnaderna för uppvärmning med fjärrvärme förväntas 
också bli högre liksom kostnaderna för beredskap inom tekniska. De 
generella statsbidragen visar på ett överskott och skatteintäkterna går 
som budgeten. 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Uppdra till verksamheterna att upprätthålla en budget i balans samt  
att budgetansvariga lämnar förslag till åtgärder i budgetprognos för att 
uppnå ett 0-resultat, enligt rutiner för ekonomisk uppföljning 

 

Överlämna tertialuppföljning till kommunstyrelsen för beslut 

Beslutsunderlag 

Tertialrapport jan-apr 2024 – Överkalix kommun 
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Tertialrapport jan-apr 2024 - Kommunledning 
Tertialrapport jan-apr 2024 - Tekniska 
Tertialrapport jan-apr 2024 – Barn och utbildning 
Tertialrapport jan-apr 2024 – Social omsorg (kommer till KS) 
Tertialrapport jan-apr 2024 – Bygg och miljö 
Tjänsteskrivelse 
Allmänna utskottets protokoll 2024-05-20 § 70 
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Ks § 83 Dnr 2023-000744  

Medborgarförslag - Komplettera sjösättningsplatsen 
vid Järvstigen med parkeringsplats 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 
 
Bifalla medborgarförslaget med ändring av plats enligt nedan beskrivet 
beslutsunderlag.    
 
Sammanfattning av ärendet 
Ett medborgarförslag om att förbättra möjligheter att sjösätta båtar- 
och vattenskotrar har inkommit. Förslaget innehåller 
förbättringsåtgärder på 2 befintliga platser (Järvstigen och 
Mejerigatan).  
Tekniska avdelningen har fått i uppdrag att utreda rubricerat förslag 
samt återkomma med besked till kommunstyrelsens sammanträde 3 
juni 2024.  
 
Förslag till beslut 
 
Tekniska avdelningen föreslår kommunstyrelsen fatta beslut om 
beviljande av rubricerat ärende med ändring av plats enligt nedan 
beskrivet beslutsunderlag. 
 

Beslutsunderlag 
Tekniska avdelningen har undersökt möjlighet till etablering vid 
Järvstigen. Det har visat sig att marken tillhör en samfällighet mellan 
ett stort antal markägare samt att tillgänglighet till platsen medför 
bilkörning efter befintlig gång- och cykelväg. 
Med anledning av detta föreslår tekniska avdelningen att i stället 
förbättra sjösättningsplatsen på Strömsnäs (Tallvik) med utökade 
parkeringar. 
Beräknad kostnad ca 100 – 150 tkr. Kostnaden omfördelas i befintlig 
investeringsram. 
Tjänsteskrivelse 
Medborgarförslag 
Allmänna utskottets protokoll 2024-03-18 § 35 
Allmänna utskottets protokoll 2024-01-15 § 5 
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Ks § 84 Dnr 2024-000147  

Medborgarförslag - EPA parkering till Strandskolan 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 
 
Avslå medborgarförslaget 
 
Ledamot Marianne Sandström (sd) reserverar sig mot beslutet. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit med önskemål att etablera 
parkering för EPA-traktorer vid Strandskolan. 
 
Förslag till beslut 
Tekniska avdelningen föreslår allmänna utskottet fatta beslut om att 
förorda avslag till kommunstyrelsen på rubricerat ärende. 
--- 
Ledamot Marianne Sandström (sd) yrkar bifall till medborgaförslaget 
Niclas Hökfors (s) kommunstyrelsen ordförande yrkar bifall till 
beredningens förslag 
 
Kommunstyrelsens ordförande finner att det finns två förslag till beslut 

1. Beredningens förslag 
2. Ledamot Mariannes yrkande om bifall till medborgarförslaget 

 
Kommunstyrelsens ordförande ställer proposition på förslagen. 
Efter avslutad omröstning finner kommunstyrelsens ordförande att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med beredningens förslag 
 
Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 
Ytterligare parkeringar inom skolområdet innebär att befintliga 
gräsytor behöver tas i anspråk samt även att fordonstrafiken skulle öka 
på skolområdet. Efter samrådan med skolledningen har tekniska 
avdelningen kommit fram till att denna typ av etablering är olämplig. 
Parkeringsmöjligheter finns norr om skateboard parken, vilka borde 
tillgodose behovet. 
Allmänna utskottets protokoll 2024-03-18 § 28 
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Medborgarförslag EPA parkering till Strandskolan 
Allmänna utskottets protokoll 2024-05-20 § 60 
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Ks § 85 Dnr 2024-000045  

Medborgarförslag - Inför möjlighet att betala för 
vistelse i badhuset 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
Att avslå rubricerat medborgarförslag 
 
Sammanfattning av ärendet 
Medborgarförslag har inkommit gällande införande av frivillig avgift 
vid nyttjande av badhuset. Anledningen är eftersatt underhåll av 
lokalerna, dålig städning samt kall vattentemperatur. 
 
Förslag till beslut 
 
Tekniska avdelningen föreslår Allmänna utskottet fatta beslut om att 
föreslå avslag för rubricerat medborgarförslag till kommunstyrelsen. 
Allmänna utskottet beslutar 
 
Att föreslå kommunstyrelsen att besluta avslå rubricerat 
medborgarförslag 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Tekniska avdelningen är medvetna om problemen som ligger till grund 
för medborgarförslaget och har därför återställt vattentemperaturen 
samt förbättrat städningen under de senaste veckorna.  
Gällande underhållsåtgärder så är det planerat att under 
sommarhalvåret renovera bastulokalerna samt måla fasaden. 
Med anledning av de utförda- och planerade åtgärderna anser tekniska 
avdelningen att införande av frivillig badavgift inte är aktuellt för 
närvarande. 
Allmänna utskottets protokoll 2024-03-18 § 26 
Medborgarförslag-Inför möjlighet att betala för vistelse i badhuset 
Allmänna utskottet protokoll 2024-05-20 § 59 
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Ks § 86 Dnr 2024-000305  

Medborgarförslag - Gör om gamla färjstället på 
Bulandet till en sjösättningsplats 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Att avslå medborgaförslaget 

Sammanfattning av ärendet 

Medborgarförslag har inkommit med önskemål att etablera en plats för 
sjösättning av fritidsbåtar vid f.d. färjestället, Bulandet. 

 

Förslag till beslut 

Tekniska avdelningen föreslår allmänna utskottet fatta beslut om att 
till kommunstyrelsen föreslå avslag på rubricerat ärende. 

Allmänna utskottet beslutar  

 

Att föreslå kommunstyrelsen besluta avslå medborgaförslaget 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 
Tekniska avdelningen har för närvarande ett uppdrag att utreda 
åtgärder för ökad tillgänglighet av befintlig sjösättningsplats vid 
Järvstigen. Planerade åtgärder innebär bl.a. utökad parkeringsyta, 
vilket skulle medföra att fler kan nyttja sjösättningsplatsen. 
Med tanke på den pågående utredningen gällande Järvstigen anser 
tekniska avdelningen att det för tillfället inte är aktuellt med ytterligare 
etableringar för ändamålet. 
Medborgarförslag -Gör om gamla färjstället på Bulandet till en 
sjösättningsplats 
Allmänna utskottets protokoll 2025-05-20 § 63 
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Ks § 87 Dnr 2023-000572  

Medborgarförslag - Inför bidrag för att utbilda sig inom 
vissa bristyrken 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

Att avslå medborgarförslaget som enskild beslutspunkt men meddela 
förslagsgivaren att förslaget kommer att tas i beaktande när 
Kommunen arbetar vidare med vårt arbetsgivarvarumärke 

 

Sammanfattning av ärendet 

Förslaget att kompensera för utbildning inom bristyrken är en god 
tanke och bör vara med i tankarna när ett arbetsgivarvarumärke 
arbetas fram och en plan för hur vi ska realisera arbetsgivarvarumärket 
tas fram. Men att lyfta ut den enskilda åtgärden och besluta om den är 
inte aktuellt. Dels så är det svårt att hitta en likabehandling i frågan, 
dels är det svårt att definiera bristyrken då vi har svårt att hitta 
personal till så många olika funktioner i kommunens verksamhet. Men 
vidareutbildning av personal och att tänka sig att vi riktar bidrag eller 
andra incitament för våra medborgare och vår personal att  

utbilda sig vidare för att kunna fylla roller i vår organisation kan bli del 
av vårt arbetsgivarvarumärke 

Konsekvenser avseende ekonomi, jämställdhet, miljö samt  

barnperspektivet 

Inga kända konsekvenser 

 

Förslag till beslut 

 

Kommunledningsförvaltningen föreslår Allmänna Utskottet att föreslå  

kommunstyrelsen att avslå medborgarförslaget som enskild 
beslutspunkt men meddela förslagsgivaren att förslaget kommer att tas 
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i beaktande när Kommunen arbetar vidare med vårt 
arbetsgivarvarumärke 

 

Allmänna utskottet beslutar 

Att föreslå kommunstyrelsen att avslå medborgarförslaget som enskild 
beslutspunkt men meddela förslagsgivaren att förslaget kommer att tas 
i beaktande när Kommunen arbetar vidare med vårt 
arbetsgivarvarumärke 

 

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottets protokoll 20240520 § 55 
Tjänsteskrivelse 
Medborgarförslag - Inför bidrag för att utbilda sig inom vissa 
bristyrken 
Allmänna utskottets protokoll 2024-01-15 § 3 
Kommunstyrelsens protokoll 2023-09-11 § 126 
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Ks § 88 Dnr 2024-000246  

Medborgarförslag - Avsluta samarbetet om 
överförmyndare med Övertorneå kommun 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen att avslå medborgarförslaget 

 

Uppdra Jan Johansson kommundirektör att föra dialog med 
Övertorneå kommun angående tecknat avtal om gemensam 
överförmynderiverksamhet 

 

Ledamöterna Stefan Granlund (c) Sarah Karlsson (c) samt Kristina 
Olofsson (v) reserverar sig mot beslutet 

Sammanfattning av ärendet 

Överkalix och Övertorneå Kommuner ingår sedan en tid i ett 
samarbete om överförmyndartjänster. Medborgarförslaget föreslår att 
vi avslutar samarbetet med Övertorneå Kommun och tar över 
utförandet själva. Kommunledningsförvaltningen har påtalat att det 
inte får dröja för länge med årliga granskningar till Övertorneå. 
Länsstyrelsen har också gjort revision på Övertorneå Kommuns 
processer för överförmyndartjänsterna och tycker att det fungerar 
tillfredsställande. Så Kommunledningsförvaltningen föreslår att vi 
fortsätter samarbetet med Övertorneå Kommun 

 

Förslag till beslut 

Kommunledningsförvaltningen föreslår Allmänna Utskottet att föreslå 
kommunstyrelsen att avslå medborgarförslaget  

Konsekvenser avseende ekonomi, jämställdhet, miljö samt 
barnperspektivet 

Inga kända konsekvenser 
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Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen att avslå medborgarförslaget 

 

Uppdra Jan Johansson kommundirektör att föra dialog med 
Övertorneå kommun angående tecknat avtal om gemensam 
överförmynderiverksamhet 

-- 

Ledamöterna Stefan Granlund (c) Sarah Karlsson (c) samt Kristina 
Olofsson (v) yrkar på att kommunstyrelsen beslutar att ”bifalla 
medborgarförslaget att avsluta samarbete med Övertorneå kommun 
gällande överförmynderi.”  

Niclas Hökfors (s) kommunstyrelsens ordförande yrkar bifall till 
beredningens  

Kommunstyrelsens ordförande finner att det finns två förslag till beslut 
1. Beredningens förslag 
2. Ledamöterna Stefan Granlund (c) Sarah Karlsson (c) samt 

Kristina Olofsson (v) yrkande om bifall till medborgarförslaget 
 

Kommunstyrelsens ordförande ställer proposition på förslagen 

Kommunstyrelsens ordförande finner efter avslutad omröstning att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med beredningens förslag. 

 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse medborgarförslag Överförmyndare 
Medborgarförslag Avsluta samarbetet om överförmyndare med Övertorneå 
kommun 
Kommunstyrelsens protokoll 20240415 § 54 
Allmänna utskottets protokoll 20240520 § 74 
Centerpartiet samt Vänsterpartiets yrkande 
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Ks § 89 Dnr 2024-000341  

Förfrågan om försäljning av fastighet Tallvik 7:9 - 
Ändamål terminal för av lagring av virke som ska bli 
biobränsle  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

Behandla ärendet idag 

Uppdra till tekniska att fortsätta undersökning om försäljningen av 
fastighet 7:9 samt återkommer med förslag till kommunstyrelsens 
sammanträde när undersökning är klar 

 

Ledamot Marianne Sandström (sd) reserverar sig mot förslaget till 
förmån för sitt eget yrkande 

Sammanfattning av ärendet 

En förfrågan har inkommit från WEAB om att förvärva fastigheten 
Tallvik 7:9 av Överkalix kommun. Ändamålet gäller lagring av virke 
samt förädling till flis. 

 

Förlag till beslut 

 

Tekniska avdelningen föreslår kommunstyrelsen fatta beslut om att till 
kommunfullmäktige föreslå beviljande av rubricerat ärende, enligt 
nedan beskrivet beslutsunderlag. 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Uppdra till Rune Ekholm tekniska kontoret att utreda ärende samt 

 

Återkomma med förslag till beslut till kommunstyrelsens 
sammanträde 3 juni 2024 

----- 

Ledamot Marianne Sandström (sd) har lämnat in ett särskilt yttrande 
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”Särskilt yttrande p. 22 försäljning av fastigheten Tallvik 7:9 
Sverigedemokraterna yrkar i första hand på återremiss och i andra 
hand på avslag på ärendet. Sverigedemokraterna är förvisso positiva till 
en försäljning men anser att denna skall ske på marknadsmässiga 
grunder. Det av kommunen föreslagna priset 55 kr/m2 är lågt och 
sannolikt inte i paritet med ett reellt marknadspris då taxan inte 
uppdaterats sedan 2015 Skall en fastighet säljas enligt taxa skall denna 
baseras på ett marknadspris. Vidare bör utredas huruvida det är 
lämpligt med denna typ av verksamhet i anslutning till en verksamhet 
som tillverkar livsmedel i form av hundfoder, detta då den verksamhet 
som planeras bl.a. kan dra till sig skadedjur.” 

Niclas Hökfors (s) kommunstyrelsens ordförande yrkar på att 
kommunstyrelsen beslutar att behandla ärendet idag samt att 
kommunstyrelsen beslutar uppdra till tekniska avdelningen att 
fortsätta undersökning om försäljningen av fastighet 7:9 samt 
återkomma med förslag till kommunstyrelsens sammanträde när 
undersökning är klar 

Efter avslutad överläggning ställer kommunstyrelsens ordförande 
proposition om ärendet skall behandlas i dag 

Kommunstyrelsen beslutar behandla ärendet idag 

Därefter ställer han följande yrkande mot varandra 

1. Kommunstyrelsen ordförandes yrkande  

2. Ledamot Marianne Sandströms (sd) yrkande i sitt särskilda 
yttrande 

 

Kommunstyrelsens ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar i 
enlighet med sitt eget yrkande. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 

I dagsläget förhyrs fastigheten av Överkalix värmeverk för lagring av 
flis, även viss flis-förädling har utförts av WEAB på området. 

Tekniska avdelningen har varit i kontakt med värmeverket samt 
närmaste grannfastighetsägare (Pondus) för att ta del av deras 
synpunkter gällande framtida verksamhet på aktuellt område. 
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Båda sakägarna ställer sig positiva till framtida verksamheten på 
området, dock har ägarna av Pondus önskemål att förvärva ett område 
från Tallvik 7:9 som ska övergå till deras fastighet (Tallvik 7:14). Detta 
för att ha möjlighet för framtida utbyggnad av deras verksamhet. 

Flisförädling kan orsaka damm bildning, vilket kan orsaka olägenheter 
för intilliggande verksamheter. WEAB har i sin intresseförfrågan angett 
att de har detta i åtanke och beskrivit att de kommer att använda 
metoder som eliminerar spridning av damm. Finns även möjlighet att 
villkora i köpeavtalet att köparen har skyldighet att vidta åtgärder, typ 
bygga plank eller liknande i det fall olägenheter skulle uppstå för 
intilliggande verksamheter. 

Allmänna utskottets protokoll 20240520 § 66 

Yrkanden 

Tjänsteskrivelse 

I dagsläget förhyrs fastigheten av Överkalix värmeverk för lagring av 
flis, även viss flis-förädling har utförts av WEAB på området. 

Tekniska avdelningen har varit i kontakt med värmeverket samt 
närmaste grannfastighetsägare (Pondus) för att ta del av deras 
synpunkter gällande framtida verksamhet på aktuellt område. 

Båda sakägarna ställer sig positiva till framtida verksamheten på 
området, dock har ägarna av Pondus önskemål att förvärva ett område 
från Tallvik 7:9 som ska övergå till deras fastighet (Tallvik 7:14). Detta 
för att ha möjlighet för framtida utbyggnad av deras verksamhet. 

Flisförädling kan orsaka damm bildning, vilket kan orsaka olägenheter 
för intilliggande verksamheter. WEAB har i sin intresseförfrågan angett 
att de har detta i åtanke och beskrivit att de kommer att använda 
metoder som eliminerar spridning av damm. Finns även möjlighet att 
villkora i köpeavtalet att köparen har skyldighet att vidta åtgärder, typ 
bygga plank eller liknande i det fall olägenheter skulle uppstå för 
intilliggande verksamheter. 

Allmänna utskottets protokoll 20240520 § 66 

Sverigedemokraternas särskilt yttrande 
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Ks § 90 Dnr 2024-000343  

Förfrågan om att få förvärva parkeringsplatser invid 
kyrkan 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 
 
Uppdra till tekniska avdelningen utreda ärendet samt återkomma till 
kommunstyrelsens sammanträde 7 oktober 2024 
 
Sammanfattning av ärendet 
Överkalix Församling önskar från Överkalix kommun förvärva 
parkeringen väster om Överkalix kyrka. 
Orsaken till ovanstående önskan är att Överkalix Församling behöver 
en egen parkering. Detta speciellt vid olika förrättningar. Vidare 
fungerar parkeringen idag som personalparkering. 
Överkalix Församling kommer, om önskad överenskommelse kan 
träffas, att införliva 
Parkeringen i fastigheten Överkalix kyrka 1:1 och 2:1. 
 
Beslutsunderlag 
Överkalix Församling Skrivelse 
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Ks § 91 Dnr 2024-000365  

Förslag om att lyfta Överkaliska som språk 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att Framtidsenheten skall utreda, i samverkan med föreningen 
Bjernna, möjligheterna att lyfta Överkaliska samt eventuella 
finansieringsmöjligheter till arbetet. Åter rapportering till 
kommunstyrelsen senast i februari 2025. 

 

Ledamot Kristina Olofsson (v) deltar ej i beslut 

 

Sammanfattning av ärendet 

Att lyfta Överkaliska 
  
Bakgrund och ärendebeskrivning 
Forskare som själva inte har anknytning till orten har under 100 år i 
olika sammanhang lyft Överkaliskans särart medan vi som själva bor 
på orten inte tagit ett samlat grepp om frågan  
Den senaste i raden av språkforskare är Adam Horn af Åminne. Han 
tillhör det ledande skiktet av språkforskare i Sverige och fick bla 
Bernadottemedaljen av kungen för ett år sedan. Han hävdar särarten 
till nära ett eget språk. Språket är en mycket stor del av den personliga 
identiteten men även ortens identitet.  
Vad är det som gör oss så unika? Jo Överkaliska:  
 
•  avviker kraftigt från andra svenska språkvarieteter. 
• är praktiskt taget oförståelig för svensktalare i allmänhet. 
• har kommit långt i standardiseringsprocessen, med en standardiserad 
stavning vilket gör det möjligt för böcker på Överkaliska att ges ut 
• talare modifierar inte sitt språk när de vill prata svenska eller tvärtom, 
utan de tillämpar s.k. kodväxling, vilket innebär att de går över från ett 
språkligt system till ett annat, ett bra exempel ses här där de talande 
växlar mellan svenska och Överkaliska helt sömlöst. 
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Beslutsunderlag och ärendebeskrivning 
Överkalixmålet (överkaliska) har, likt till exempel älvdalskan i övre 
Dalarna, ett visst renommé som en av de mest ”svårbegripliga” svenska 
dialekterna, och de stora skillnaderna från standard svenskan gör att 
Överkalixmålet ibland betraktas som ett eget språk.  
 
Status  
Överkalixborna har under 1900-talet i hög grad frångått Överkalix 
målet till förmån för standardsvenska. Redan under 1930-talet började 
vissa familjer i Överkalix att tala svenska med sina barn, ett fenomen 
som blev ännu mera allmänt på 1940-talet. Många överkalixbor som 
växte upp på 1940-talet har därför enbart passiva kunskaper i Överkalix 
målet, eftersom deras föräldrar talade det sinsemellan och med sina 
vänner, men inte med barnen. Dessa barn har sedan i sin tur i hög grad 
talat svenska med sina egna barn, och på 1980-talet var det ovanligt att 
föräldrar tilltalade sina barn på Överkalix mål.  
På 1930-talet hade också levnadsstandarden ökat i Överkalix, och 
möjligen ville mödrar som själva vuxit upp med hårt kroppsarbete öka 
sina barns chanser till ett lättare liv med hjälp av utbildning och goda 
kunskaper i svenska. Tidigare hade svenska främst använts i vissa 
domäner, till exempel i skolan, i kyrkan, hos läkaren och i viss mån i 
kommunala ärenden. Under och efter andra världskriget ökade 
rörligheten utanför Överkalix socken, och många flyttade från socknen 
för arbete. Detta ledde till att befolkningen i Överkalix halverades från 
1940 till slutet av 1980-talet. Många familjer i Överkalix har därför 
släktingar i större städer, vilket även har påverkat bruket av 
överkalixmål i vardagen.  2023 bildades föreningen Bjernna med målet 
att revitalisera överkalixmålet; föreningen använder namnet 
överkaliska.  
 
Länkar till hur Älvdalens kommun arbetar kring detta. 
https://www.alvdalen.se/uppleva-och-gora/alvdalska.html 
Konsekvenser avseende ekonomi, jämställdhet, miljö samt 
barnperspektivet 
Ekonomi, jämställdhets, miljö och barnperspektiv 
Inga kända konsekvenser. Utredningen kommer att belysa eventuella 
konsekvenser 
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Förslag till beslut  
 
Att allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen att besluta att 
Framtidsenheten skall utreda, i samverkan med föreningen Bjernna, 
möjligheterna att lyfta Överkaliska samt eventuella 
finansieringsmöjligheter till arbetet. Åter rapportering till 
kommunstyrelsen i februari 2025 
 
 
Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen besluta att Framtidsenheten skall utreda, 
i samverkan med föreningen Bjernna, möjligheterna att lyfta 
Överkaliska samt eventuella finansieringsmöjligheter till arbetet. Åter 
rapportering till kommunstyrelsen senast i februari 2025. 

Beslutsunderlag 

Att lyfta Överkaliska som språk 
Allmänna utskottets protokoll 20240520 § 71 
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Ks § 92 Dnr 2024-000287  

Ansökan om föreningspengen 2024 - Överkalix 
Ridklubb 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att bevilja föreningsstöd om 15 000 kronor till Överkalix ridklubb 

 

Ledamot Sarah Karlsson (c) anmäler jäv och deltar ej i beslut 

 

Sammanfattning av ärendet 

Bakgrund:  

Överkalix Ridklubb är en förening som vill ge barn och unga en 
meningsfull och aktiv fritid, och möjligheten att 
utveckla/vidareutveckla sitt hästintresse i Överkalix. Då ÖRK saknar 
både ridanläggning och hästar har de inte möjligheten att regelbundet 
anordna rid- och hästaktiviteter under vinter eller sommar. 

Föreningen ser att många barn och unga i Överkalix efterfrågar 
regelbundna året runt-aktiviteter och regelbundna ridlektioner. 

 

Konsekvenser avseende ekonomi, jämställdhet, miljö samt 
barnperspektivet 

Norrbottens Folkhälsostrategi 2017–2026 delmål 2: Levnadsvanor som 
påverkar hälsan positivt ska öka i omfattning och bli mer jämlika och 
jämställda 

 

Förhållandena under barn- och ungdomsåren har stor betydelse för 
både den psykiska och fysiska hälsan under hela livet. Tidiga åtgärder i 
hem- och skolmiljö främjar barns och ungas hälsa. 
https://www.folkhalsomyndigheten.se/livsvillkor-levnadsvanor/halsa-
i-olika-grupper/barn-och-unga/utveckling-av-barns-och-ungas-halsa/ 
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Förslag till beslut 

Att bevilja föreningstöd om 15 000 kronor. 

 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen bevilja föreningsstöd om 15 000 kronor 
till Överkalix ridklubb 

 

Ledamot Sarah Karlsson (c) anmäler jäv och deltar ej i beslut 

 

Beslutsunderlag 

För att kunna erbjuda barn och unga ridlektioner önskar ÖRK kunna 
påbörja projekt Hästpoolen Överkalix, vilket innebär att ÖRK 
organiserar resor till och från ridanläggning i Kalix. 
Detta för att göra ridsporten mer tillgänglig för barn och unga från 
Överkalix. 
Stödet går så långt det räcker till reseersättning, 390 kronor per resa 
och 3 bilar per vecka samt subventionering av kostnad för ridlektioner, 
30 kronor per lektion, ordinariepris 130 kronor. 
Tjänsteskrivelse 
Allmänna utskottets protokoll 20240520 § 73 
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Ks § 93 Dnr 2024-000211  

Riktlinjer för bistånd till bostad  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att anta riktlinjen enligt förslag med två förslag till tillägg i 
dokumentet 

 

Sammanfattning av ärendet 

 

Sociala omsorgsutskottet föreslås besluta att föreslå kommunstyrelsen 
att anta riktlinjen enligt förslag. 

 

Sociala omsorgsutskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen att anta riktlinjen enligt förslag med två 
förslag till tillägg i dokumentet 

 

Beslutsunderlag 

Förslag riktlinjer för bistånd till bostad  
Riktlinjen omfattar sociala bostäder som är en del av sociala 
omsorgsutskottets ansvar. I kommunen är det ytterst 
kommunstyrelsens ansvar att skapa förutsättningar för att alla 
kommuninvånare ska kunna leva i goda bostäder och främja att 
ändamålsenliga åtgärder för bostadsförsörjningen förbereds och 
genomförs. Sociala omsorgsutskottet har inte ansvar för att tillgodose 
behov av bostad som beror på allmän bostadsbrist. De som hamnar 
utanför sociala omsorgsutskottets ansvar är exempelvis unga 
människor på väg att flytta hemifrån, personer som separerar, 
egenbosatta flyktingar, studenter och trångbodda.  
 
Sociala bostäder riktar sig till personer som av olika skäl står utanför 
den reguljära bostadsmarknaden. Begreppet sociala bostäder kan 
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definieras på samma sätt som det Boverket och Socialstyrelsen kallar 
för den sekundära bostadsmarknaden;  
 
”Kommunernas utbud av boendelösningar för personer som inte själva 
kan skaffa sig en bostad, eftersom de av olika anledningar inte blir 
godkända som hyresgäster på den ordinarie bostadsmarknaden. Det 
handlar om boendelösningarna som är kopplade till någon form av 
hyresavtal, vanligtvis andrahandskontrakt, där boendet ofta är förenat 
med tillsyn och/eller särskilda villkor och regler”. 
Sociala omsorgsutskottets protokoll 20240321 § 24 
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Ks § 94 Dnr 2024-000216  

Överenskommelse gällande palliativ vård i samverkan, 
rekommendation från Norrbottens Kommuner 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att föreslå kommunfullmäktige att anta Överenskommelse om 
palliativ vård i samverkan, Norrbottens län 

 

Sammanfattning av ärendet 

Politiska samverkansberedningen (POLSAM) har 2023-03-10 gett 
Länsstyrgruppen i uppdrag att ta fram en överenskommelse för den 
palliativa vården.  
Det finns sedan 2011 ett gemensamt handlingsprogram ”Vård i livets 
slutskede – palliativ vård i Norrbotten” som en arbetsgrupp har sett 
över och tagit fram föreslagen överenskommelse som ersätter denna. 
Förslaget har varit på remiss hos nyckelpersoner inom kommunal och 
regionsdriven verksamhet samt inom privata hälsocentraler.   
POLSAM beslutade 2024-02-06 att rekommendera Norrbottens 
kommuner att rekommendera respektive kommun att anta 
Överenskommelsen gällande palliativ vård i samverkan, Norrbottens 
län.   
 
Förslag till beslut 
 
Att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anta 
Överenskommelse om palliativ vård i samverkan, Norrbottens län 
 

Sociala omsorgsutskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anta 
Överenskommelse om palliativ vård i samverkan, Norrbottens län 
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Beslutsunderlag 

Överenskommelse gällande palliativ vård i samverkan, Norrbottens län 
Sociala omsorgsutskottets protokoll 2024-05-22 § 33 
Norrbottens kommuner- Överenskommelse gällande palliativ vård i 
samverkan, Norrbottens län 
Tjänsteskrivelse 



 

Kommunstyrelsen 

Sammanträdesprotokoll 
Sida 

52(55) 

Sammanträdesdatum 

2024-06-03 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

Signerat: 9707D99789319AEFFFA434FC90E681CDB1228BE133 

 

Ks § 95 Dnr 2024-000338  

Ej verkställda beslut kvartal i 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 - Att med godkännande överlämna redovisad statistikrapport till 
kommunfullmäktige avseende ej verkställda gynnande beslut 
20240101–20240331  

  

- Delge beslut till kommunfullmäktige 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunerna har enligt socialtjänstlagen, SoL och lag om stöd och 
service till funktionshindrande, LSS skyldighet att kvartalsvis till 
Inspektionen för vård och omsorg (IVO), kommunfullmäktige samt 
kommunernas revisorer rapportera gynnande biståndsbeslut som inte 
verkställs inom tre månader från beslutsdatum, samt gynnande beslut 
som avbrutits och inte verkställts inom tre månader.  
För kvartal ett 2024 är samtliga beslut verkställda inom lagstadgad tid. 
 
Sociala omsorgsutskottet föreslås besluta:  
- Att med godkännande överlämna redovisad statistikrapport till 
kommunfullmäktige avseende ej verkställda gynnande beslut 
20240101–20240331   
- Delge beslut till kommunfullmäktige 
 

Sociala omsorgsutskottet beslutar 

  

- Att föreslå kommunstyrelsen besluta att med godkännande 
överlämna redovisad statistikrapport till kommunfullmäktige avseende 
ej verkställda gynnande beslut 20240101–20240331  

  

- Delge beslut till kommunfullmäktige 
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Beslutsunderlag 

Kvartalsrapport ej verkställda beslut 2024 kvartal 1 
Sociala omsorgsutskottets protokoll 2024-05-22 § 35 
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Ks § 96 Dnr 2024-000350  

Systematiskt kvalitetsarbete (SKA) Barn o utbildning  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

Barn- och utbildningsutskottet föreslår att Kommunstyrelsen skall 
godkänna redovisat systematiskt kvalitetsarbete, uppföljningar och 
insatser.  

a) Godkänna lämnad redovisning av frånvaro och fortsatt arbete på 
individnivå enligt styrdokument och policy.  

b) Anta handlingsplan på kort och lång sikt för att hålla i 
utvecklingsarbetet med likvärdig utbildning efter avslutad process med 
Skolverket Samverkan bästa skola. Följa upp arbetet enligt tidsplan 
som anges.  

c) Godkänna Kompetensutvecklingsplan 2024–2027 samtliga 
skolformer.  

 

Delge beslutet till kommunfullmäktige 

Sammanfattning av ärendet 

1.Huvudmannen skall bedriva ett systematiskt kvalitetsarbete inom 
skolväsendet enligt Skollagen 3 kap, §§ 4–8.  
Barn och utbildningsutskottet är delegat enligt delegationsordningen 4.2 
och 4.3 vad gäller att bedriva systematiskt kvalitetsarbete samt följa upp 
och vidta åtgärder med anledning av systematiskt kvalitetsarbete. 
 
a) Frånvaro i förskoleklass, anpassad grundskola, grundskola samt 
introduktionsprogram följs upp löpande. Skolan arbetar enligt beslutat 
policy för närvaro. Vid hög frånvaro utreder skolan och utarbetar en 
åtgärdsplan som i nuläget innefattar 7 elever. Närvaron höstterminen 
2023: 90,26%. Vårterminen fram tom 24-04-26: 88;9 %.  
 

Barn- och utbildningsutskottet föreslår att Kommunstyrelsen skall 
godkänna redovisat systematiskt kvalitetsarbete, uppföljningar och 
insatser.  
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a) Godkänna lämnad redovisning av frånvaro och fortsatt arbete på 
individnivå enligt styrdokument och policy.  

b) Anta handlingsplan på kort och lång sikt för att hålla i 
utvecklingsarbetet med likvärdig utbildning efter avslutad process med 
Skolverket Samverkan bästa skola. Följa upp arbetet enligt tidsplan 
som anges.  

c) Godkänna Kompetensutvecklingsplan 2024–2027 samtliga 
skolformer.  

 

 

Beslutsunderlag 

Barn- och utbildningsutskottets protokoll 20240515 § 20 
Tjänsteskrivelse 
Bilagor 
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